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OBEC HOSTIŠOVÁ, Hostišová 100, 763 01 Mysločovice 

IČ: 00568562, tel: 577 121 089, e-mail: ou@hostisova.cz 

 

Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Hostišová, 

konaného dne 20. 1. 2015, od 17:15 hodin. 

 

Zahájení zasedání zastupitelstva 

Zasedání Zastupitelstva obce Hostišová (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 17.15 hodin 
starostkou obce Martou Smolkovou (dále též jako „předsedající“). 

Starostka dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 1) konstatovala, že 
přítomno je 6 členů zastupitelstva (z celkového počtu 7 všech členů zastupitelstva), takže 
zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). Chyběl Václav Pospíšil. 

Začátek zasedání 

a) Předsedající navrhl určit ověřovateli zápisu Ing. Ivana Dorta a Radima Pospíšila, sčitatelem Mgr. 
Michala Mynáře a zapisovatelem Ing. Marii Goreckou. K návrhu nebyly vzneseny žádné 
protinávrhy. Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným občanům. 

b) Schválení programu zasedání. Navržený program: 
1. Rozpočtové opatření 6/2014 

a. Rozpočtové opatření 1/2015 
b. Jednorázové splacení zůstatku úvěru k datu 27. 1. 2015 

2. Obecně závazná vyhláška č. 1/2015 o stanovení systému shromažďování, sběru, 
přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů a nakládání se 
stavebním odpadem na území obce Hostišová 

3. Třídění odpadů – tašky na tříděný sběr 
4. Výzva na předkládání žádostí o dotaci na kulturní akce administrovaných obcí Hostišová 
5. Zápisy v kronice do roku 2014 
6. Nabídka na zpracování pasportů komunikací, dopravního značení a veřejného osvětlení 
7. Nabídky na zpracování projektové dokumentace Nedbálkovo 
8. Rekonstrukce místní komunikace Pod kaplí 
9. Inventarizace 
10. Různé, diskuze 
11. Závěr 

Další návrhy ani připomínky nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo program zasedání: 

Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

1 Rozpočtové opatření 6/2014 

Předsedající seznámila přítomné s návrhem rozpočtového opatření číslo 6/2014. V příjmové části je 
rozdíl 2.000,-, jednalo se zejména o navýšení daně z příjmů FO ze závislé činnosti o 41.000,- Kč. Ve 
výdajové části byl celkový rozdíl 75.000,- Kč, jednalo se zejména o zakoupení softwaru za 21.000,- Kč 
a zálohu na zhotovení pamětních medailí ke Sjezdu rodáků ve výši 13.000,- Kč. Celkově jsou rozdíly za 
příjmy i výdaje kryty částkou 77.000,- z financování – nesplaceného úvěru. Nebyly vzneseny žádné 
další návrhy ani připomínky, proto bylo hlasováno. Rozpočtové opatření je součástí zápisu. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo rozpočtové opatření č. 6/2014 
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Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 1 bylo schváleno. 

2a)Rozpočtové opatření č. 1/2015 

Předsedající seznámila přítomné s návrhem rozpočtového opatření č. 1/2015. Celková změna výdajů 

a financování rozpočtu činí 433.000,- Kč. Ve financování se jedná o zůstatek na účtech ve výši 

510.000,- Kč a splátky úvěru ve výši 77.000,- Kč. Ve výdajích se jedná o částku 200.000,- Kč na 

rekonstrukci a opravy kanalizace a 233.000,- Kč na veřejné prostranství Nedbálkovo. Rozpočtové 

opatření je součástí zápisu. Nebyly vzneseny žádné návrhy, proto bylo hlasováno. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo rozpočtové opatření č. 1/2015 

Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 2a) bylo schváleno. 

2b) Jednorázové splacení zůstatku úvěru k datu 27. 1. 2015 

Součástí bodu programu bylo rovněž hlasování o tom, zda doplatit jednou částkou zůstatek úvěru 

nebo zda nechat doběhnout úvěr ve splátkách. Renata Beňačková se vyjádřila, že by raději nechala 

splátky, aby obec měla peněžní rezervu. Ostatní přítomní však byli pro jednorázové splacení k datu 

27. 1. 2015. Další návrhy nebyly vzneseny, bylo proto hlasováno. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo jednorázové splacení zůstatku úvěru k datu 27. 1. 2015  

Pro:6 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 2b) bylo schváleno. 

 

Před projednáváním bodu č. 3 se dostavil Václav Pospíšil, zastupitelstvo nyní zasedalo v plném 

počtu 7 členů. 

 

3 Obecně závazná vyhláška č. 1/2015 o stanovení systému 

shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování 

komunálních odpadů a nakládání se stavebním odpadem na území 

obce Hostišová 

Předsedající seznámila přítomné se zněním obecně závazné vyhlášky. V souladu s novou úpravou 

zákona obec zařadila do systému sběru i sběr kovů. Nádoba na kovy bude celoročně umístěna za 

požární zbrojnicí. Václav Pospíšil vznesl dotaz, zda by bylo možné pořídit popelnici např. na fritovací 

oleje. Ing. Ivan Dort navrhl informovat se o této možnosti u technických služeb, případně jinde. 

Předsedající odpověděla, že se o této možnosti bude informovat. Renata Beňačková vznesla návrh, že 

by bylo vhodné umístit nádobu na vršky od PET lahví u popelnic na plasty. Případně vytvořit více 

sběrných míst v obci a informovat se o možnosti posílat zde nasbírané vršky na charitativní účely. 

Předsedající odpověděla, že o této možnosti bude zjištěno více podrobností a poté se zváží její 

realizace. Další návrhy nebyly vzneseny, proto se hlasovalo. 

Návrh usnesení: 
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Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2015 o stanovení systému 

shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů a nakládání 

se stavebním odpadem na území obce Hostišová. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 3 bylo schváleno. 

 

4 Třídění odpadů – tašky na tříděný sběr 

Předsedající seznámila přítomné s možností zakoupení tašek na tříděný sběr pro občany obce od 

společnosti EKO-KOM a. s. v počtu 200 ks za dotovanou cenu cca 40,- včetně DPH za sadu tašek 

(zelená na sklo, žlutá na plast, modrá na papír). Dle ní by tašky mohly mít pozitivní efekt na zlepšení 

třídění odpadů v obci. Celková částka na pořízení tašek by činila 8.000,- Kč. Mgr. Michal Mynář 

konstatoval, že tuto částku si obec může dovolit vynaložit. Lenka Rašíková a Renata Beňačková 

vyjádřily pochybnosti o tom, že tyto tašky budou mít výraznější efekt na zlepšení třídění odpadů. 

Další připomínky nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo zakoupení tašek na tříděný sběr pro občany od společnosti 

EKO-KOM a. s. v počtu 200 ks za dotovanou cenu cca 40,- Kč včetně DPH za sadu. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 4 bylo schváleno 

 

5a) Všeobecné podmínky grantového programu 

Obec Hostišová chce podpořit spolkový, kulturní a sportovní život v obci. Za tím účelem vytvoří 
Grantový program obce Hostišová. Předsedající seznámila přítomné s všeobecnými podmínkami 
grantového programu, kde zastupitelstvo stanovilo např.: kdo může žádat o dotace, dobu vypsání 
grantu, zodpovědné osoby, atd. Lhůta stanovená pro podávání žádostí o poskytnutí grantů je 15. 12. 
– 31. 3., ale jelikož v letošním roce budou občané o grantovém programu vědět později, mohla by se 
tato lhůta prodloužit. Ing. Ivan Dort navrhl, že lhůta by se neměla prodlužovat. Václav Pospíšil navrhl, 
aby se v letošním roce udělala výjimka a lhůta se prodloužila do 30. 4. 2015. Ostatní členové 
zastupitelstva s tímto návrhem souhlasili, a proto bylo hlasováno. 
Všeobecné podmínky budou vyvěšeny na stránkách obce. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo všeobecné podmínky grantového programu. 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 5a) bylo schváleno. 

5b) Grantový program pro rok 2015  

Předsedající navrhla v rámci Grantového programu pro letošní rok čtyři oblasti aktivit: podpora 

sportovních a sportovně společenských akcí, podpora kulturních a kulturně společenských akcí, 

podpora volnočasových aktivit dětí a mládeže a podpora vzdělávacích a výchovných aktivit. 

Zastupitelstvo stanovilo celkovou podporu pro Grantový program v roce 2015 ve výši 35.000,- Kč. 

Z toho první tři aktivity obdrží po 10.000,- Kč a čtvrtá aktivita 5.000,- Kč. Maximální výše dotace na 

jednu akci bude 3.000,- Kč. Pro další roky se budou aktivity aktualizovat dle potřeby. 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo Grantový program pro rok 2015. 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 5b) bylo schváleno. 
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5c) Výzva grantového programu 

Předsedající seznámila přítomné se zněním výzvy. Nebyly vzneseny připomínky, proto bylo 
hlasováno. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo výzvu Grantového programu. 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 5c) bylo schváleno. 
 

5d) Návrh smlouvy z Grantového programu 

Předsedající seznámila přítomné se zněním návrhu smlouvy. Nebyly vzneseny připomínky, proto bylo 
hlasováno. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo návrh smlouvy z Grantového programu. 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 5d) bylo schváleno. 
 

5e) Členové hodnotící komise 

Předsedající vyzvala přítomné k projednání toho, zda žádosti o poskytnutí grantů bude hodnotit 
speciálně vytvořená komise, finanční výbor, kontrolní výbor, či zastupitelstvo jako celek. Renata 
Beňačková vznesla návrh, že hodnocení by mělo provádět zastupitelstvo jako celek.  Mgr. Michal 
Mynář podotkl, že žádosti by nejprve měly projít přes speciálně vytvořenou komisi, než půjdou 
k hodnocení na zastupitelstvo. Většina zastupitelů se shodla, že hodnotící komise by měla být složena 
ze všech členů zastupitelstva, proto se hlasovalo o následujícím složení: Marta Smolková, Mgr. Michal 
Mynář, Renata Beňačková, Lenka Rašíková, Ing. Ivan Dort, Václav Pospíšil a Radim Pospíšil. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo členy hodnotící komise ve složení: Marta Smolková, Mgr. 
Michal Mynář, Renata Beňačková, Lenka Rašíková, Ing. Ivan Dort, Václav Pospíšil a Radim Pospíšil. 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 5e) bylo schváleno. 
 

6 Zápisy v kronice do roku 2014 

Předsedající seznámila přítomné s postupem prací na kronice obce. V současné době je kronika 

elektronicky přepsána do roku 2011 a ručně do roku 2013.  Zbytek bude elektronicky přepsán do 

května letošního roku a zápisy poté budou předloženy ke schválení zastupitelstvu obce. 

Zastupitelstvo se shodlo, že schvalovat se budou jen zápisy od roku 2010, dřívější zápisy bude 

zastupitelstvo pouze brát na vědomí. Renata Beňačková navrhla, že elektronická forma kroniky by se 

mohla vytisknout a dát k dispozici občanům do knihovny. Předsedající uvedla, že o tomto návrhu se 

bude jednat až po dopsání zbytku kroniky a schválení zápisů v červnu letošního roku. 

Zastupitelstvo obce Hostišová vzalo na vědomí informace o práci na kronice. 
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7 Nabídka na zpracování pasportů komunikací, dopravního značení 

a veřejného osvětlení 

Předsedající seznámila přítomné s nabídkou firmy Atomicon s. r. o., Olomouc na zpracování pasportů 
komunikací – cena cca 18.000,- Kč, dopravního značení – cca 2.300,- Kč a veřejného osvětlení – cca 
17.000,- Kč. Veškeré ceny jsou uvedeny bez DPH. Celková částka včetně DPH by se tedy pohybovala 
kolem 40.000,- Kč. Ing. Ivan Dort vznesl připomínku, že celková částka je poměrně vysoká a zda jsou 
na to prostředky v rozpočtu. Předsedající odpověděla, že ano, v rozpočtu se s touto položkou počítá. 
P. Dort se dále dotázal, zda není nutné vypsat na zpracování pasportů výběrové řízení. Předsedající 
odpověděla, že dle směrnice k veřejným zakázkám malého rozsahu právo zadat zakázku do 50.000,- 
Kč přísluší starostovi, výběrové řízení nemusí být provedeno. Žádné další připomínky nebyly 
vzneseny, proto se přistoupilo ke hlasování. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo nabídku firmy Atomicon s. r. o., Olomouc na zpracování 
pasportů komunikací – cena cca 18.000,- Kč, dopravního značení – cca 2.300,- Kč a veřejného 
osvětlení – cca 17.000,- Kč bez DPH. 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 7 bylo schváleno 
 

8 Nabídky na zpracování projektové dokumentace Nedbálkovo 

Předsedající seznámila přítomné s nabídkou Ing. Jaromíra Kudláka na zpracování projektové 
dokumentace skladu obecní techniky v ceně cca 29.500,- Kč bez DPH. Uvedla, že rovněž přišla 
nabídka od firmy BMBaumas v ceně 30.992,- Kč bez DPH. Ing. Kudlák projevil profesionálnější přístup, 
osobně se seznámil s prostranstvím. Starostka doporučuje jeho nabídku. Mgr. Michal Mynář vznesl 
dotaz, zda tyto nabídky byly předloženy k projednání stavebnímu výboru. Předsedající odpověděla, že 
nebyly, protože to je věcí celého zastupitelstva. Mgr. Michal Mynář se poté zeptal předsedy 
stavebního výboru, Radima Pospíšila, která nabídka by se mu více zamlouvala. Radim Pospíšil 
odpověděl, že by upřednostnil nabídku Ing. Kudláka. Další návrhy nebyly vzneseny, proto bylo 
hlasováno. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo nabídku Ing. Jaromíra Kudláka na zpracování projektové 
dokumentace skladu obecní techniky v ceně cca 29.500,- Kč. 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 8 bylo schváleno 
 

9a) Rekonstrukce místní komunikace Pod kaplí – komise pro 

otevírání obálek 

Předsedající seznámila přítomné o vyhlášení veřejné výzvy na rekonstrukci místní komunikace Pod 

kaplí – úprava nebezpečného úseku, která byla vyvěšena na úřední desce obce od 19. 1. 2015, a 

zároveň byly obeslány firmy, se kterými již obec má předchozí dobré zkušenosti. Předsedající 

seznámila přítomné s harmonogramem veřejné výzvy: do 30. 1. 2015 do 10:00 hod. mohou firmy 

podávat své nabídky, ihned poté proběhne otevírání obálek a následně hodnocení nabídek v pondělí 

2. 2. 2015 v 16:00 hod. Rovněž přítomné seznámila s návrhem složení komise pro otevírání obálek ve 

složení: Marta Smolková, Mgr. Michal Mynář a Ing. Marie Gorecká.  

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo pro akci Rekonstrukce MK Hostišová, Pod kaplí – úprava 
nebezpečného úseku: 
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a) Komisi pro otevírání obálek ve složení: Marta Smolková, Mgr. Michal Mynář a Ing. Marie 
Gorecká 

Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 9a) bylo schváleno 

9b) Rekonstrukce místní komunikace Pod kaplí – hodnotící komise 

Předsedající seznámila přítomné s návrhem složení hodnotící komise: Ing. Vítězslav Študent, Ing. 
Luboš Vrzala, Marta Smolková, Mgr. Michal Mynář a Radim Pospíšil. Mgr. Michal Mynář vznesl dotaz, 
zda by bylo možné v případě, že by se nemohl dostavit, určit za sebe do komise náhradníka. 
Předsedající odpověděla, že určit náhradníka možné je. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo pro akci Rekonstrukce MK Hostišová, Pod kaplí – úprava 
nebezpečného úseku: 

b) Hodnotící komisi: Ing. Vítězslav Študent, Ing. Luboš Vrzala, Marta Smolková, Mgr. Michal 
Mynář a Radim Pospíšil.  

Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 9b) bylo schváleno 
 

10 Inventarizace 

Předseda inventarizační komise Ing. Ivan Dort seznámil přítomné s výsledky inventarizací za rok 2014. 

Dle jeho vyjádření byla složitější inventarizace kaple, jinak vše ostatní proběhlo bez větších problémů. 

Zastupitelstvo obce se seznámilo s inventarizační zprávou za rok 2014. Připraví se soupis 

poškozeného a nefunkčního majetku k vyřazení.  

Zastupitelstvo obce Hostišová vzalo na vědomí inventarizační zprávu za rok 2014. 

11 Různé, diskuze 

Prvním bodem diskuze byla otázka právní ochrany obce – tj. pojištěním za škody způsobené činností 

obecního úřadu či zastupitelstvem obce (např. vydání špatného rozhodnutí). Obec dostala nabídku 

od právní firmy DAS na poskytnutí právní ochrany. Pro malou obec se jedná o finančně náročnou 

službu a zastupitelstvo se nebude nabídkou dále zabývat.  

Druhým bodem diskuze byly šatny u kurtů. Předsedající poukázala na to, že dle fotografií pořízených 

Václavem Pospíšilem v lednu letošního roku v šatnách zůstal nepořádek, prázdné lahve od alkoholu a 

nedopalky cigaret. Přítomní se shodli, že je nutné vyřešit úklid a zároveň dohodnout další postup ve 

věci půjčování klíčů k šatnám. Určitě budou zpřísněny podmínky. Václav Pospíšil navrhl, že při každém 

zapůjčení klíčů se určí zodpovědná osoba, která na sebe nechá telefonní kontakt a bude ručit za 

pořádek, případně úklid v šatnách. Provedení úklidu a předání klíčů od šaten zajistí Mgr. Michal 

Mynář. 

V dalším bodě diskuze předsedající navrhla uskutečnit společnou pochůzku zastupitelstva po obci, 

v rámci které by zastupitelstvo prošlo obec, zjistilo problematická místa či místa, která mají být 

předmětem dotací, a domluvilo se na dalších postupech. Pochůzka se uskuteční 8. února 2015 v 

14:00 hod. 

V další části diskuze vznesl Mgr. Michal Mynář své připomínky. Jednalo se o připomínku SDH 

Hostišová na věšáky na zeď u vchodu do sálu společenské místnosti, nákupu nového kompresoru a 

údržbu pípy. Věšáky zajistí Marta Smolková, kompresor a údržbu pípy Mgr. Michal Mynář. 
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Dále přednesla své připomínky Renata Beňačková. Upozornila na nevhodné parkování vozidel nad 

zastávkou, nedořešenou mobilní buňku na „Hovadíkovém“. Přítomní se shodli, že nejlepší bude toto 

zjistit a vyřešit právě při plánované pochůzce po obci. 

Dalším tématem byla příjezdová cesta na Hostišovou od lesa. Starostka zašle v letošním roce opět 

upomínku na Správu a údržbu silnic ZLK.  

Václav Pospíšil vznesl připomínky k přístřeškům na akce. Rozvinula se diskuze o druhu přístřešků. 

Renata Beňačková navrhla, že s touto věcí by bylo vhodné počkat, až bude postavený přístřešek na 

uskladnění obecní techniky, aby bylo přístřešky případně vůbec kde skladovat.  

Dalším bodem diskuze byl dotaz, zda SDH počítá s organizací Vodění medvěda. Odpověď byla, že ano, 

že počítají. 

Po tomto bodě diskuze zasedání opustil Mgr. Michal Mynář z důvodů dalších neodkladných 

pracovních povinností.  

Posledním bodem diskuze byla připomínka Václava Pospíšila ke staré hospodě, která je určena ke 

zbourání. Předsedající odpověděla, že věc je již v jednání na stavebním úřadě.  

12 Závěr 

Předsedající ukončila zasedání v 19:25 hod. Dne 3. 2. 2015 se uskuteční mimořádné zasedání ZO, 

které se bude týkat výhradně výběrového řízení pro akci Rekonstrukce MK Hostišová, Pod kaplí – 

úprava nebezpečného úseku. 

Přílohy zápisu: 

1) Prezenční listina 

2) Rozpočtové opatření 6/2014 

3) Rozpočtové opatření 1/2015 

 

Zápis byl vyhotoven dne: 

Zapisovatel: 

Ověřovatelé: .............................................. dne ........................................... 

                     .............................................. dne ........................................... 

Starosta:      .............................................. dne ........................................... 

 

 

 

 

 

 


